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Folketingets Social- og Ældreudvalg 

Folketingets Social- og Ældreudvalg har d. 17. januar 2022 stillet følgende 

spørgsmål nr. 168 (alm. del) til social- og ældreministeren, som hermed 

besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Mette Abildgaard (KF). 

Spørgsmål nr. 168: 

Vil ministeren oplyse, hvor mange plejehjem i Danmark, der har haft 
sikkerhedsvagter ansat de sidste tre år, og hvad udgifterne til disse vagter har 

været årligt? 

 

Svar: 

Der bliver fra centralt hold ikke registreret antallet af plejehjem i Danmark, der 
har eller har haft sikkerhedsvagter ansat, eller hvad udgifterne til disse vagter 
årligt udgør. Social- og Ældreministeriet ligger derfor ikke inde med oplysninger 
om det konkrete antal plejehjem, der har haft sikkerhedsvagter ansat de sidste 
tre år, og hvad udgifterne til disse vagter har været årligt. 

 

 

 

Med venlig hilsen 
Astrid Krag 
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